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Interp eI acj e mig dzy s e syj n e

1. Zwracarn sig z proSb? * imieniu pani , kt6ra
dokonala wykupu miesz,kania z zasob6w komunalnych miasta przy ul.
Kr6lewieckiej .Zupl^ty narzeczmiasta dokonala w dniu 6 marca2020
r. Akt notarialny mial by6 sporz4dzony 20 marca 2020r., ale zuwagi na
pandemig tego terminu nie dotrrymano. W rwiqzku z obecn4 sytuacj4
zniesienia rygor6w ntviqzanych z koronawirusem, proszg pana prezydenta o
jak najsrybsze dokonanie aktu notarialnego ztqosob4.

2. Proszg o naprawienie wyboj6w na drodze krajowej 62 odronda Falbanka do
granicy miasta w kierunku najazdu na autostradg A1. Kierowcy narzekaj1na
ten odcinek wskazuj Ec, ze reszta dojazdu do autostrady dalej zostala
gruntownie wyremontowana przez GDKiA.

3. W ubiegtym roku, po mojej interwencji otrymatem zapewnienie na piSmie od
pana prerydent4 ze miejsce postoju taks6wek przy haliPSS ,,Spolem" na
Zielonym Rynku bgdzie cyklicznie sprz4tane przez stuZby miejskie. Pomimo
tego zapewnienia w tym rolcu ten plac jest za6miecony, jukby to miejsce bylo
ntcryje. Proszg o stal4 interwencjg sl,uZb miejskich.

4. Mieszkancy osiedlapomigdzy ulica:ni Wilgi, tr-ubinow4 i Cienist4, prosz4 o
pol4czente ich miejsca zamieszkaniazulic4Brzezinow4, Od trzech lat w
UrzEdzie Miasta jest gotowy projekt wykonania kr6tkiego odcinka ulicy
Cienistej Nqcz4cej osiedle zulicqBrzezinowe co poprawiloby zycie dlakilkaset
mieszkanc6w naszego miast a placqcych niemale podatki.

wpr ow adznny ch ty mczasowych nnt anacb w organi -a cj i ru chu drogowego
w ulicy Chopina, liczri kierowcy narzekaj1natworz1ce sig korki w godz.inach
szcryfii. To rcntti4zanie ograni czaj1ce wyjazd z ulicy Bojariczyka i Sw.
Antoniego w jeden, a nie jak dotychczas w dwa pasy ruchu, poprawila tylko
komfort os6b pieszych, ale znacznie spowolnila ruch. Dlatego w ich imieniu

Mieszkancy Michehna nxnacaj4 uwagg na zardzewiah1, polaman4 siatkg
(okolo 12 mb) od frontu miejskiej przychodni w ulicy Ko$cielnej. Niezbyt
dobrze to Swiadczy o sp6lceMZOZ, kt6ra jest gospodarzem i odpowiada zato
miejsce. Proszg o interwencjg w tej sprawie.

Z powuZariem

--4".:4


